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Název  OV BEDŘICHOVICE 

Datum konání 16.01.2017                                                                19:00 – 20:30 

Místo konání KD BEDŘICHOVICE 

Přítomni Ing.Hýbela, Bc. Vavro, ing.Tomášek, Fišer, Straka, Bednářová,   

Omluven Hanáček,   

Hosté -- 

Program 

1. vyjádření k rek. RD sl. Bajerová 

2. rekonstrukce ulice Lipová 
3. plán kulturních akcí 
4. investice v Bedřichovicích 2017 
5. KD proškolení obsluhy 
6. požadavek OVB na přidělení finančních prostředků 
7. zhodnocení vánočního programu 

Obsah 

 

Jednání bylo zahájeno v 19:00 hod 
 

1. Bylo projednána žádost sl. Bajerové o povolení rekonstrukce RD 
                                       Hlasování:  souhlasí 6, nepřítomni 1,   proti 0 
 

2. Rekonstrukce ulice Lipová. Pan Hýbela informoval o projednání našeho požadavku 
s radou města Šlapanice, kam je na vlastní žádost výjimečně pozván v únoru 2017. 
Rozhodující pro realizaci jsou el. rozvody eon do země. 
OVB doporučuje projednat s eon-em realizaci el. vedení do země. 
Po výběru projektanta ve výběrovém řízení, žádáme o projednání návrhu  řešení této 
ulice resp. těchto ulic s projektantem před započetím prací. 
  

3. OVB připraví pro rok 2017 plán kulturních akcí, který bude vyvěšen na nástěnku 
v Bedřichovicích. 
 

4. OVB má v plánu v roce 2017 : 
 

a. spolupracovat na přípravě a případně i realizaci projektu ul. Lipová resp i ul. 
Studýnky a zpevnění na ulici  Krátká 

b. podporu při výstavbě cyklostezky, která má spojit Šlapanice s Mariánským údolím 
mimo silniční komunikace. 

c. doporučuje  rekonstrukci rozhlasu i v Bedřichovicích, získá-li město dotaci 
d. navrhuje na ul. Hlavní zrealizovat k provedené rekonstrukci části chodníku i jednotné 

obrubníky, tak aby mohla být tato oprava považována za dokončenou 
e. na základě žádosti občanů, poptává opravu-zprovoznění bočního ramene potoka, 

bývalého náhonu mlýna, které bylo projektem minulého vedení města zaslepeno. 
f. OVB doporučuje zvážit po cca 40-ti letech nákup alespoň 100ks nových židlí do  KD 

Bedřichovice.  
g. OVB považuje za vhodné, aby proběhlo proškolení  dvou členů OVB a správce KD 

na  ovládání technologií nového vybavení KD ( ovládání topení, ventilace – jeví se 
jako nedostatečná) 



Město Šlapanice  

 

 
  
  

  

Zápis z jednání výboru ZM 
 

 

F-KT-50 

 
 
 
 
 

 
5. OVB navrhuje při přípravě rozpočtu od roku 2018  zavedení rozpočtové kapitoly pro 

Bedřichovice, která by umožňovala OVB drobné každoroční investice. Např. nákup 
dalších nových židlí nebo stolů do KD,  drobné opravy v obci atd. 
 

6. Vánoční program byl hodnocen jako dostačující a shledal s letos  s kladnými ohlasy 
občanů Bedřichovic ale  i Šlapanic. Pro příští rok navrhujeme zrealizovat ve stejném 
rozsahu + ohňostroj, který tento Silvestr chyběl. 

            OVB děkuje Šlapanicím za letošní podporu i za výzdobu náměstíčka. 
 

7. OVB považuje za správné, aby byl zástupce z Bedřichovic přizván k plánování 
rozpočtového výhledu 2018-2021. Na minulém Zastupitelstvu města byl tento výhled 
představen, ale s Bedřichovicemi nebyl vůbec konzultován. OVB pracuje ještě 
s delším výhledem a má již z dřívějška připraven výhled pro obec na období 2018- 
2025. Bez sladění plánů s městem Šlapanice však naše práce pro obec přichází 
vniveč a ne naší vinou.  
 

8. OVB je zarmoucen, že město Šlapanice budovu KD Bedřichovice nepovažuje za 
svou ve smyslu zprovoznění bezplatného internetu ve svých městských  veřejných 
prostorách.  

           Doporučuje přehodnotit realizovaný záměr města a i zde tuto WIFI síť rozšířit. Tyto      
           prostory  jsou používány k pronájmům např, svatebních hostin, kulturních akcí ale  
           také jsou k dispozici občanům v místní knihovně a na atraktivním náměstíčku, které  
           navštěvují rodiče s dětmi nejen ze Šlapanic a Bedřichovic. Jde dnes již běžný  
           standard moderní technologie, která je pro město finančně zanedbatelná. 

 
 

 

Podpis 

 


